

Title (en)  
EYE-PROTECTING MEANS.

Title (de)  
AUGENSCHUTZ.

Title (fr)  
ORGANE DE PROTECTION OCULAIRE.

Publication  
**EP 0107694 A1 19840509 (EN)**

Application  
**EP 83901405 A 19830428**

Priority  
NL 8201909 A 19820510

Abstract (en)  
[origin: WO8303963A1] An eye-protecting means comprising a dish-shaped article (1) of transparent inert material adapted for being removably arranged behind the eye-lids (12) in contact with the eye ball (7), and having sufficiently large dimensions to cover the cornea (11) as well as a considerable portion of the white of the eye (8). Is is meant for protection of the human eye against harmful gases and other injurious matter.

Abstract (fr)  
Organe de protection oculaire comprenant un article en forme de cuvette (1) composé d'un matériau transparent inerte adapté pour être disposé de manière amovible derrière les paupières (12) en contact avec le globe oculaire (7), et possédant des dimensions suffisamment grandes pour couvrir la cornée (11) ainsi qu'une partie considérable du blanc de l'oeil (8). Cet organe sert à la protection de l'oeil humain contre les gaz nocifs et d'autres substances nuisibles.

IPC 1-7  
**A61F 9/00**; G02C 7/16

IPC 8 full level  
**A61F 9/00** (2006.01); **A61F 9/007** (2006.01); **G02C 7/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A61F 9/00** (2013.01); **A61F 9/007** (2013.01); **G02C 7/04** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8303963 A1 19831124**; EP 0107694 A1 19840509; IL 68601 A0 19830930; JP S59500799 A 19840510; NL 8201909 A 19831201

DOCDB simple family (application)  
**NL 8300017 W 19830428**; EP 83901405 A 19830428; IL 6860183 A 19830505; JP 50153583 A 19830428; NL 8201909 A 19820510